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1 SP (De 
Groot) 

13.c. Bond POP3 Het college van GS heeft besloten het 
openstellingsbesluit Jonge 
Landbouwers vast te stellen en het 
subsidieplafond te bepalen op € 
390.000,- . De regeling voorziet in een 
subsidie van maximaal € 20.000,- voor 
jonge landbouwers (max. 40 jaar) voor 
investeringen in de verduurzaming van 
het bedrijf. Is er in dit geval sprake van 
leeftijdsdiscriminatie in de ruimste zin 
van het woord? 

Ja, deze regeling is gericht op jonge 
landbouwers die een bedrijf hebben 
overgenomen. Ondernemers die een bedrijf 
hebben overgenomen en niet voldoen aan 
de leeftijdsdefinitie, kunnen geen aanspraak 
maken op deze subsidie. De leeftijdsdefinitie 
van jonge landbouwer is door Europa 
voorgeschreven. 

 
 

 

2 SP (De 
Groot) 

13.c. Bond POP3 Oudere landbouwers kunnen natuurlijk 
bedrijfsopvolging hebben. Dat betekent 
dat hun bedrijf door iemand geërfd kan 
en gaat worden. Investeringen in de 
verduurzaming van het bedrijf zijn dan 
geen weggegooid geld. Zijn er 
vergelijkbare regelingen als de 
bovenstaande die ook opengesteld zijn 
voor oudere landbouwers? 

Ja, het openstellingsbesluit POP3 ’Fysieke 
investeringen voor de bredere uitrol van 
innovaties’ biedt mogelijkheden voor 
verduurzaming in de landbouw ongeacht de 
leeftijd van de ondernemer of de 
bedrijfsvorm. Echter bij deze regeling gaat 
het om grotere investeringen.  De 
ondernemer moet veelal meer investeren of 
samenwerken met andere ondernemers in 
vergelijking met de regeling voor jonge 
landbouwers, om voor subsidie in 
aanmerking te komen. 

3 SP (De 
Groot) 

13.c. Bond POP3 Ook is er een openstellingsbesluit  
POP3 'Fysieke investeringen voor het 
ontwikkelen, beproeven of 

Er zijn twee regelingen opengesteld: een 
regeling voor de uitrol van innovatieve 
investeringen en een regeling voor het 
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demonstreren van innovaties binnen de 
agrarische sector. Het subsidieplafond 
werd bepaald op 2.340.000,-. Het zou 
gaan om de uitrol van innovaties die 
zijn bewezen maar nog op beperkte 
schaal worden toegepast. Aan welke 
vorm van innovaties moeten wij 
denken? Hebt u hiervan voorbeelden? 
Zijn deze innovaties op duurzaamheid 
gericht of hebben zij een hogere 
productie tot gevolg? 

ontwikkelen, beproeven of demonstreren 
van innovaties. Het gaat bij de ‘uitrol’ van 
innovaties om innovaties die zijn bewezen, 
maar nog op beperkte schaal worden 
toegepast. In de maatregel ‘ontwikkelen, 
beproeven en demonstreren van innovaties’ 
gaat het om nieuwe concepten voor 
bijvoorbeeld een product, proces, werkwijze 
of wijze van bedrijfsvoering.  Voor beide 
regelingen is een subsidieplafond van € 
2.340.000,- vastgesteld. De regelingen 
bieden subsidie voor innovaties die 
bijdragen aan de verduurzamingsthema’s 
zoals genoemd in het openstellingsbesluit. 
De voorbeelden en vormen van innovaties 
zijn de volgende:  
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De ingediende projecten worden gescoord 
en gerangschikt volgens de selectiecriteria. 
In de selectiecriteria is aangegeven dat 
projecten die aan meerdere thema’s 
bijdragen, een hogere score 
krijgen.  Innovaties kunnen bijvoorbeeld 
leiden tot een betere beheersing van 
productierisico’s en een efficiëntere teelt 
door bijvoorbeeld water en meststoffen 
doelmatiger toe te passen. Dat kan leiden 
tot een hogere, maar tegelijkertijd ook 
duurzamere productie.  

4 SP (De 
Groot) 

13.c. Bond POP3 In de brief wordt vermeld dat de 
hoogte van het subsidieplafond is 

De verdeling van het EU budget over de 
provincies is volgens een landelijke 
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bepaald naar rato van het aandeel dat 
Noord-Holland heeft in het POP3 
programma voor deze regeling.  
 
Kunt u met ons de formule delen hoe 
het aandeel voor Noord-Holland wordt 
bepaald?  
 
Hoe komt de hoogte van het 
subsidieplafond voor heel Nederland 
tot stand en welke criteria gelden er?  
 
Hoe bent u vervolgens tot de conclusie 
gekomen dat voor Jonge Landbouwers 
€ 390.000,- ter beschikking is en voor 
Fysieke investeringen voor de bredere 
uitrol van innovaties ...  € 2.340.000,- ?  
 
Wie controleert uiteindelijk of de 
subsidie op de gewenste wijze en met 
het gewenste resultaat door de 
landbouwers is uitgegeven?  
 
Is dat een taak voor Provinciale Staten? 

verdeelsleutel bepaald. Deze verdeelsleutel 
is in 2014 in IPO verband vastgesteld, en 
gaat voor 50% uit van het aandeel 
landbouwgrond per provincie en voor 50% is 
de verdeling bepaald door het EU-budget te 
delen door het aantal van 12 provincies. Via 
deze verdeelsleutel is het in het POP3 
opgenomen EU-budget voor de regeling 
jonge landbouwers verdeeld over de 
provincies. Het landelijk EU-budget is 
nationaal bepaald bij het opstellen van het 
POP3 in overleg met de EC, op basis van 
onder meer de te verwachten aantallen van 
jonge landbouwers. Vervolgens is dit budget 
verdeeld over de programmaperiode van 
zeven jaar. De inzet van GS op innovatie is 
bepaald op basis van de opgaven voor de 
verduurzaming van landbouw in het POP3, 
het beschikbare EU budget en het 
Strategisch Beleidskader Economie, om via 
innovatie te komen tot verduurzaming van 
de sector. De Rijksdienst voor Ondernemend 
Nederland (RVO.nl) controleert bij 
tussenrapportages van projecten en bij de 
subsidievaststelling of de subsidie conform 
de subsidieverleningsbeschikking is 
uitgegeven. Vervolgens heeft de aanvrager 
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een instandhoudingsplicht van vijf jaar. De 
controle hierop vindt plaats door de 
Nederlandse voedsel en warenautoriteit. Dit 
is geen taak voor PS.    

5 PvdD 
(Vermaas) 

13.c. Bond POP3 Kunt u ons de openstellingsbesluiten 
doen toekomen? 

Ja, zie bijlagen. 
(Eric, ik heb een mapje aangemaakt op de  
schijf) 
 

6 PvdD 
(Vermaas) 

13.c. Bond POP3 Welke innovatieve maatregelen op het 
gebied van dierenwelzijn komen in 
aanmerking voor deze POP3 gelden? 

In principe komen alle innovatieve 
maatregelen op het gebied van 
dierenwelzijn in aanmerking, indien deze 
passen binnen de genoemde thema’s in het 
openstellingsbesluit. Deze thema’s zijn de 
volgende: 
 
a. verschuiving van de bestaande 
kostenreductiestrategie naar een 
meerwaardestrategie, met nieuwe 
marktconcepten, nieuwe verdienmodellen, 
meerwaardecreatie; 
b. beter beheer van productierisico’s, 
versterking van de positie van de primaire 
producent in de handelsketen, verminderen 
van marktfalen; 
c. maatregelen die leiden tot een geringer 
grondstoffengebruik en een gesloten 
kringloop, met als resultaat een 
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emissievermindering van milieubelastende 
stoffen naar bodem, lucht en grond- en 
oppervlaktewater (zoals broeikasgassen, 
ammoniak, nutriënten en 
bestrijdingsmiddelen) en minder uitputting 
van hulpbronnen en grondstoffen (zoals 
water, fosfaat en bodemvruchtbaarheid); 
d. klimaatmitigatie (vermindering van de 
uitstoot van broeikasgassen door een 
zuiniger energiegebruik, reductie van het 
gebruik van fossiele energie door 
omschakeling op hernieuwbare energie, 
productie van hernieuwbare energie); 
e. klimaat adaptatie (door het tegen gaan 
van dan wel het verminderen van de 
effecten van grotere watertekorten en -
overschotten en toenemende verzilting); 
f. verbetering van 
dierenwelzijn/diergezondheid en 
verminderd risico voor de volksgezondheid 
bij de interactie tussen mens en dier; 
g. behoud en versterking van biodiversiteit 
en omgevingskwaliteit. 
 
Daarbij kan het gaan om maatregelen die 
innovatief zijn, maar nog op beperkte schaal 
worden toegepast (‘uitrol van innovatieve 
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investeringen) of geheel nieuwe concepten 
voor een product, proces, werkwijze of wijze 
van bedrijfsvoering (‘ontwikkelen, 
beproeven en demonstreren van 
innovaties’). Er kan enkel subsidie worden 
aangevraagd voor fysieke investeringen.  De 
subsidies worden gescoord en gerangschikt 
door een adviescommissie. De uiteindelijke 
rangschikking bepaalt of het project 
daadwerkelijk subsidie krijgt.   
 

7 PvdD 
(Vermaas) 

13.c. Bond POP3 Kunnen boeren die willen innoveren 
door het kalf bij de koe te houden ook 
gebruik maken van deze POP3 gelden? 

 Zie antwoord 6. 
 

8 PvdD 
(Vermaas) 

13.c. Bond POP3 Kunnen bollentelers die willen 
overschakelen naar biologische teelt 
gebruik maken van deze POP3 gelden? 

Zie antwoord 6.  
 

9 PvdD 
(Vermaas) 

4.b.  Bond Greenport 
Aalsmeer 

Welke verduurzamingen in de 
glastuinbouwsector worden 
geambieerd met deze actualisatie?  
Wordt er ook ingezet op minder 
gifgebruik, minder watervervuiling en 
het gebruik van zonne-energie?  
Zijn dit ook voorwaarden voor de 
verlening van de subsidie? 

De algemene criteria van TWIN-H middelen 
zijn specifiek bedoeld voor fysieke 
investeringen. Deze investeringen 
impliceren dat best practices op het gebied 
van verduurzaming in de sector worden 
toegepast. 
 

10 PvdD 
(Vermaas) 

4.b. Bond Greenport 
Aalsmeer 

Hoeveel procent van de Noord-
Hollandse glastuinbouw is biologisch? 

Statline heeft alleen de cijfers uit 2014 op 
biologische tuinbouw onder glas 
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beschikbaar (zie figuur onderaan technische 
vragen). Het gaat in Noord-Holland om 13 
bedrijven met een oppervlakte van 43.875 
m2. 

 
Veel tuinders passen een biologische 
methode toe als 
gewasbeschermingsmiddelen in hun kassen, 
maar omdat ze niet in de volle grond telen 
of op specifiek substraat kunnen ze zich niet 
Skal certificeren. 

11 PvdD 
(Vermaas) 

4.b. Bond Greenport 
Aalsmeer 

Op pagina 5 staat “Het betreft hier 
geen ander doel of nieuw geld, maar 
een andere vorm om de financiële 
middelen flexibeler en efficiënter op 
twee van de vier 
moderniseringsopgaven (verplaatsing 
en herstructurering) van het glasareaal 
in te kunnen zetten (zie bijlage 2).”  
Is het dus zo dat het geld dat 
aanvankelijk gereserveerd was voor de 
andere twee doelen, namelijk sanering 
en innovatie, nu wordt overgeheveld 
naar het realiseren van de doelen 
verplaatsing en herstructurering? 

Nee. We willen als provincie investeren in 
duurzame 
glastuinbouwconcentratiegebieden met een 
toekomst gebaseerd op de Ruimtelijke Visie 
Greenport Aalsmeer 2015-2025. Het 
eerdere traject was gekoppeld aan vier 
specifiek benoemde glastuinbouwgebieden 
vanuit een eerdere visie. De nieuwe visie 
heeft duurzaamheid als onderlegger waarbij 
vraag en aanbod zijn afgewogen. Hierdoor is 
de inzet breder dan de eerder vier 
genoemde glastuinbouwgebieden maar wel 
gekoppeld aan de fysieke investeringen in 
die gebieden. 
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12 PvdD 
(Vermaas) 

4.b. Bond Greenport 
Aalsmeer 

Wat zijn het in de tabel op pag. 3 
genoemde Duurzaamheidsfonds en 
Innovatiefonds? Hoeveel geld zit er in 
die fondsen, en waarvoor kan dat geld 
worden gebruikt? 

De bijgevoegde tabel is een voorlopige 
indicatie van fondsen en instrumenten die 
kunnen worden ingezet voor de duurzame 
modernisering van de 
glastuinbouwgebieden. Fondsen als het in 
het coalitieakkoord genoemde 
Duurzaamheidsfonds en Innovatiefonds, 
vertaald in het MKB innovatiefonds (tevens 
voor duurzame ontwikkelingen) en ander 
provinciale middelen zoals voor de MIT 
regeling kunnen een rol spelen in de 
moderniseringsopgaven. De uitwerking van 
wat nu nog vernieuwingsbank wordt 
genoemd is een onderdeel van de 
Ruimtelijke Uitvoeringsagenda van de 
Greenport Aalsmeer.   

13 PvdD 
(Vermaas) 

4.b. Bond Greenport 
Aalsmeer 

Waarom wordt er geld uit TWIN-H 
gehaald als cofinanciering voor POP3, 
en niet uit de Reserve Cofinanciering 
Europese Projecten? 

Bij de bepaling van de hoogte van de 
Reserve Cofinanciering Europese Projecten 
in 2014 is rekening gehouden met de 
mogelijke beschikbare financiering vanuit de 
TWIN-H middelen voor bedrijfsverplaatsing 
,zoals ook bij andere doelen. 

14 GroenLinks 
(Pels) 

4.b. Bond Greenport 
Aalsmeer 

In het stuk wordt aangegeven dat voor 
herstructurering 4.840.000,- 
beschikbaar is. Onder herstructurering 
vallen ook maatregelen voor 
duurzaamheid. Welk percentage van dit 

Gemeenten zullen een regionaal afgestemd 
gebiedsplan opstellen, dat wordt vastgesteld 
in de stuurgroep van de Greenport 
Aalsmeer. Op basis waarvan de provincie uit 
de TWIN-H een bijdrage kan leveren aan 
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bedrag is beschikbaar voor 
duurzaamheid?  
 
En hoe wordt voorkomen dat het 
bedrag volledig aan andere punten van 
herstructurering wordt besteed en zo 
duurzaamheid in de verdrukking komt? 

fysieke investeringen. 
Duurzaamheidsactiviteiten in de 
gebiedsplannen moeten heel goed door de 
gemeenten op staatssteun getoetst worden. 
Indien het om duurzame fysieke 
investeringen in het publieke domein gaat, 
kan TWIN-H een bijdrage leveren aan de 
realisatie daarvan. 
 

15 50+ 
(Pieterman) 

4.b. Bond Greenport 
Aalsmeer 

(Bovenaan p.3.) 
De tweede reden voor het actualiseren 
van het Uitvoeringsprogramma TWIN-
H, is dat provincies nu schrijven aan de 
subsidiefiches voor het Plattelands 
Ontwikkelingsprogramma (POP3). Het 
POP3 is een Europees programma 
waarin Rijk en provincies nauw 
samenwerken aan een nieuw 
plattelandsontwikkelingsprogramma 
voor de periode 2014-2020. De 
financiële middelen uit het TWIN-H  
kunnen deels als cofinancieringsbudget 
ingezet worden voor de verplaatsing 
van glastuinbouwbedrijven binnen het 
POP3. De cofinanciering vanuit een 
overheid is daarvoor een vereiste 
Door als provincie deze 

Het bedrag is volledig beschikbaar indien de 
aanvragen voldoen aan de Europese kaders 
van het POP3. 
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verplaatsingsregeling te co financieren 
kan Europees geld beschikbaar komen 
(verdubbeling van de cofinanciering) 
voor héél Noord-Holland, breder dan 
Greenport Aalsmeer. 
 
Vraag: Kan GS ons vertellen hoe zeker 
het is dat dit Europees geld er ook 
inderdaad komt dankzij de te leveren 
inspanning? 

16 Pieterman 
(50+) 

5.b.2 Bond SNL en 
Vaartoeslag 

In deze brief wordt uitgelegd dat er 
(blijkbaar) verschillende bedragen 
worden vergoed voor het uitvoeren van 
dezelfde taken. 
 
Vraag : Kan GS uitleggen hoe dit nu 
precies zit en hoe deze verschillen te 
verklaren zijn? 
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, en geven wij 

uitvoering aan dit onderdeel uit het 

coalitieakkoord ‘Ruimte voor Groei’.
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17 Pieterman 
(50+) 

8.a. Van der Hoek Voorzitter CROT Er wordt door GS gevraagd om de 
benoeming van de voorzitter te 
bespreken.  
 
Vraag:  Hoe denkt GS dat de commissie 
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kan bepalen of en in hoeverre de 
genoemde kandidaat geschikt is voor 
deze functie, zonder een functieprofiel 
en een profiel van de kandidaat zelf te 
hebben? 

18 Pieterman 
(50+) 

9.a. Van der Hoek Milieudialogen GS stelt voor de motie als afgedaan te 
beschouwen en geeft aan dat dit niet 
inhoud dat het proces van de 
milieudialogen stopt. 50PLUS begrijpt 
dit. 
 
Vraag: Hoe denkt GS PS op de hoogte 
te gaan houden van het verdere 
verloop van de milieudialogen opdat er 
vast te stellen is wanneer de provincie 
brede milieudialoog bereikt is? 

De voortgang van de milieudialogen zal 
onder meer aan de orde komen in het 
tussentijds verslag van het Provinciaal 
Milieubeleidsplan (PMP), de geplande 
eindevaluatie van het PMP en de provinciale 
jaarstukken. Hierin zal dan ook specifiek 
worden ingegaan op het provinciebrede 
karakter van de georganiseerde 
evenementen in het kader van de 
milieudialogen. 

19 Bouberg 
Wilson 
(OPNH) 

4.a. Bond Burgerinitiatief 
Hobbyjacht 

De Limburgse Provinciale 

Statenfracties van de Partij voor de 

Dieren, de Partij van de Arbeid, de 

Partij voor de Vrijheid en de 

Wij hebben kennis genomen van het rapport 
van professor Bastmeijer, de brief van de 
Staatssecretaris en het extern juridisch 
advies van NautaDutilh. Om te beoordelen 
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Socialistische Partij verzochten hem, 

onder meer tegen de achtergrond van 

landelijke en provinciale discussies, 

om de verordenende bevoegdheden 

van de provincie ten aanzien van de 

jacht en in het bijzonder de 

uitvoerbaarheid van een Limburgse 

motie die naar aanleiding van een 

burgerinitiatief inzake de jacht op 13 

mei 2016 werd aangenomen, nader 

te onderzoeken. 

De aan professor Bastmeijer 

voorgelegde vragen: 

1. Hebben Provinciale Staten – 

in het bijzonder gelet op de 

Wet natuurbescherming en 

artikel 118 van de 

Provinciewet – na de 

inwerkingtreding van de Wet 

natuurbescherming de 

verordenende bevoegdheid 

om de jacht in de gehele 

Provincie Limburg te 

verbieden? 

2. Mogen Provinciale Staten bij 

of er sprake is van een verschil in 
interpretatie van wet- en regelgeving, zou 
meer tijd nodig zijn dan beschikbaar is voor 
de beantwoording van een technische vraag. 
Bovendien lijkt het instrument van 
ambtelijke bijstand hiervoor meer geschikt 
aangezien het primair de 
verantwoordelijkheid is van provinciale 
staten om zich een mening te vormen over 
dit burgerinitiatief.  
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verordening op grond van 

artikel 3.12(9) Wnb – regels 

stellen aan het 

Faunabeheerplan die 

betrekking hebben op de 

jacht? 

3. Mogen de provinciale regels 

ten aanzien van het 

faunabeheerplan – gezien de 

beoogde explicietere 

maatschappelijke inbedding 

van de jacht en de 

verplichting van de jager een 

redelijke wildstand in zijn 

jachtveld te handhaven of te 

bereiken - ook resulteren in 

een beperking of zelfs een 

verbod van de jacht in (delen 

van) de provincie? 

4. Moet, in het licht van de 

antwoorden op de 

voorgaande vragen, de motie 

die Provinciale Staten 

Limburg op 13 mei 2016 

betreffende het 
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‘Burgerinitiatief Stop de 

Hobbyjacht’ hebben 

aangenomen, geheel of 

gedeeltelijk uitvoerbaar 

worden geacht? 

Gezien de gegeven antwoorden op 

de onderstaande vragen verzoeken 

wij GS om opheldering: 

Vraag 2 

Mogen Provinciale Staten bij 

verordening op grond van artikel 

3.12 (lid 9) Wnb, regels stellen aan 

het Faunabeheerplan die betrekking 

hebben op de jacht? 

 

Antwoord professor Bastmeijer 

vraag 2 

Vraag is in ‘beginsel’ 

bevestigend te beantwoorden, 

maar nadere helderheid m.b.t. 

de reikwijdte van de 

verordenende bevoegdheid is 

nodig om te weten of de motie 

van Provinciale Staten van 

Limburg uitvoerbaar is. 

Vraag 3 
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Mogen de provinciale regels ten 

aanzien van het faunabeheerplan – 

gezien de beoogde explicietere 

maatschappelijke inbedding van de 

jacht en de verplichting van de jager 

een redelijke wildstand in zijn 

jachtveld te handhaven of te 

bereiken - ook resulteren in een 

beperking of zelfs een verbod van de 

jacht in (delen van) de provincie? 

 

Antwoord professor Bastmeijer 

vraag 3 

De derde vraag – en daarmee 

de vraag of de motie 

uitvoerbaar moet worden 

geacht – is in beginsel “ja”, 

maar: “het is belangrijk om de 

omvang van de bevoegdheid 

nader te onderzoeken om 

strijdigheid met de Wnb uit te 

kunnen sluiten”. 

 

Citaat brief van staatssecretaris van 

Dam aan de voorzitter van de Eerste 

Kamer d.d. 7 oktober 2016 inzake 
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beantwoording vragen PvdD: “De 

bevoegdheden reiken dus niet zo ver 

dat provincies het recht van de 

jachthouder op het uitoefenen van de 

jacht verdergaand kunnen beperken 

of zelfs ontzeggen. 
 
Mogen wij op grond van het gestelde 
in de brief van de staatssecretaris van 
Dam concluderen dat daarmee vast 
staat:  
1) dat de bevoegdheden van 
provincies niet zo reiken dat zij het 
recht van de jachthouder op het 
uitoefenen van de jacht verdergaand 
kunnen beperken of zelfs ontzeggen? 
2) dat regels die de provincie aan 
het Faunabeheerplan kunnen stellen 
niet zover gaan dat zij het recht van de 
jachthouder op het uitoefenen van de 
jacht verdergaand kunnen beperken of 
zelfs ontzeggen? 
3) dat het door professor 
Bastmeijer gegeven antwoord op de 
hem voorgelegde vragen 2 en 3 niet “in 
beginsel Ja” maar “in beginsel Nee”, 
resp. “Nee” moet luiden? 
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Figuur bij antwoord op vraag  10  

 


